

Questions and Answers

Q: As a foreign company, can we provide an equivalent to the Procurement Business Number (PBN)?

A: Yes

Q: Do we need to provide a valid Designated Organization Verification (VOD) clearance and an approved document protection clearance at the PROTECTED B level, both of which are issued by the Contract Security Program of Public Works and Government Services Canada?

A: For foreign company you must contact the [International Industrial Security Directorate \(IISD\)](#).

Questions et réponses

Q : En tant qu'entreprise française, pouvons-nous fournir un équivalent au numéro d'entreprise-approvisionnement (NEA) ?

R : Oui

Q : Devons-nous fournir une attestation de vérification d'organisation désignée (VOD) en vigueur et une cote de protection des documents approuvée au niveau PROTÉGÉ B, ces deux documents étant délivrés par le Programme de sécurité des contrats de Travaux publics et Services gouvernementaux Canada ?

R : Pour les entreprises étrangères vous devez communiquer avec la [Direction de la sécurité industrielle internationale \(DSII\)](#)